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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 52/29.02.2024 
 
 

 
ROMÂNIA  

CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  
310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 

 
       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

Nr.3.018/06.02.2024  
              PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 6 februarie 2024, ora 11:00 

 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean Arad a 

Dispoziţiei nr. 246/31.01.2024 a preşedintelui Consiliului Judeţean Arad privind convocarea în 
şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul 
desfăşurării), prin afişarea acesteia la sediul Consiliului Judeţean Arad, conform                         
Procesului-verbal de afişare nr. 2.169/25.01.2024 şi prin comunicarea Anunţului nr. 
2.572/31.01.2024 cu privire la desfăşurarea şedinţei publice a Consiliului Judeţean Arad din data 
de 06.02.2024, mass-mediei locală și regională. Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin 
aplicația  WhatsApp – Web. 

Prezenți fizic: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc                     
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Pero Tamas-Carol, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan – consilieri 
judeţeni și Lupu Silvana – Secretar General al Județului. 

Prezenți online: Budău Ruben, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Moț Petru, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Remețan Florin, Stanca Dorin-Marcel, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni. 

Absent: Gligor Alin-Sorin – consilieri judeţeni. 
 

Domnul consilier județean Remețan Florin nu participă la vot la punctul nr. 1 de pe ordinea 
de zi. 

Domnul consilier județean Blaga Bogdan-Marius nu participă la vot la punctele nr. 7 și nr. 8 
de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier județean Borha Gheorghe-Vasile nu participă la vot la punctele nr. 7 și nr. 
8 de pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Ciorogar Cristina-Denisa nu participă la vot la punctele nr. 7 și 
nr. 8 de pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctele nr. 7 și nr. 8 
de pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Dihel Mariana Daniela nu participă la vot la punctele nr. 7 și nr. 
8 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier județean Moț Petru nu participă la vot la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi. 
Doamna consilier județean Stan Simona-Lucia nu participă la vot la punctul nr. 8 de pe 

ordinea de zi. 
Domnul consilier județean Tripon Florin nu participă la vot la punctul nr. 8 de pe ordinea de 

zi. 
 

http://www.cjarad.ro/
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DL Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi, stimați reprezentanți ai presei, doamnelor și 
domnilor! Organizăm astăzi cea mai importantă ședință a Consiliului Județean Arad, poate cea 
mai importantă de anul acesta, fiindcă votăm bugetul. Este un buget pentru dezvoltarea Aradului, 
un buget – ca niciodată până acum – centrat trei sferturi pe investiții. Faptul că ne permitem să 
alocăm 72,67% pe investiții, dintr-un buget deja record de 1,1 miliarde, se datorează și muncii 
dumneavoastră – a consilierilor județeni, dar și a eficienței cu care subordonații noștri au lucrat 
pentru a atrage fonduri europene 

Asta înseamnă continuarea marilor proiecte și apoi, gândirea altor proiecte pe viitor. Aș vrea 
să reamintesc  cele mai mari proiecte, începând cu drumul expres Arad-Oradea, un drum care va 
fi un drum expres, fiind o investiție în care ne-am asociat primăriile Arad și Oradea și consiliile 
județene, Arad și Oradea, cu Ministerul Transporturilor și am reusit să terminăm într-un timp record 
documentația tehnică, astfel încât în momentul acesta putem să pregătim licitația. Probabil că 
licitația va fi facută de Ministerul Transporturilor, deși noi ne-am exprimat intenția de a organiza 
noi cel puțin pe partea care aparține pe județul Arad, însă mingea nu mai este la noi, dar până la 
urmă am reuși să ducem proiectul până în faza aceasta.  

Apoi vorbim despre un proiect strategic al județului Arad, care astăzi după votul 
dumeavoastră, va fi urcat pe platformă și semnăm contractul de finanțare cu Regiunea de Vest și 
totodată dăm drumul la licitația pentru execuția a 67 de km de drumuri modernizate în nordul 
județului: Mișca-Apateu-Berechiu, Șicula-Cermei-Bihor și Șicula-Cermei-Vasile Goldiș. 

Al treilea proiect, la fel de important, reprezintă centura de sud-est a municipiului Arad, care 
este deja la stadiul fizic de 20% și să sperăm că reușim să îl finalizăm anul acesta. Un alt proiect 
important este Complexul Matern-Pediatrie – un proiect de peste 110 milioane de euro, finanțat 
din fonduri europene prin P.N.R.R. în care suntem la faza de proiectare tehnică, am licitat-o, însă 
din păcate avem o acțiune în instanță și trebuie să așteptăm verdictul instanței de judecată, dar 
avem termen până în 2026. De asemenea avem mai multe proiecte depuse prin P.N.R.R. – 
modernizarea Bibliotecii, a Muzeului, reabilitarea tehnică la Spitalul Municipal și multe alte proiecte 
sectoriale: cum ar fi de exemplu un proiect pentru tabere școlare - undeva la 3 milioane de euro, 
un alt proiect este modernizarea Blocului operator al Spitalului finanțat pe INTERREG România-
Ungaria – undeva la 10 milioane euro și multe alte proiecte pe care nu le mai enumăr aici. În 
perioada următoare vom face mai multe conferințe – domnul Bulbuc pe cultură, domnul Cadar pe 
infrastructură, eu pe partea de sănatate sau investițiile de la Apă-Canal. Vreau să profit de această 
ocazie să vă mulțumesc și să vă îndemn să continuați să lucrați împreună, chiar dacă urmează 
un an electoral, pentru că după cum vedeți până și unii din sala aceasta nu credeau acum câțiva 
ani că se pot realiza, dar iată că ele se întâmplă dacă suntem uniți. 

Aș mai vrea să spun și despre cofinanțările pe care le-am făcut la proiectele administrației 
locale: depășim 2.200 de proiecte pe care primăriile din județ le-au făcut și la care am reușit să 
venim cu cofinanțare. Sunt niște lucruri care păreau fantezie. Să știți că dacă mergeți și vorbiți cu 
locuitorii de la sate... nu credeau acum câțiva ani că vor avea un robinet cu apă potabilă sau că 
vor fi legați la gaz, dar iată că astăzi se întâmplă lucrul acesta. Vorbim despre modernizarea a 
850 de drumuri județene din 1.170. Diferența dintre aceste două fac parte din categoria drumurilor 
județene pentru care nu avem soluții de modernizare, dar pentru care căutăm. Este totuși o 
performanță să poți să spui că după 7 ani avem modernizate 850 km de drumuri județene, în 
condițiile în care acum 7 ani am avut doar 2 proiecte, și acelea blocate. Iată de ce este importantă 
ședința de astăzi: asigurăm cadrul pentru continuare proiectelor, finanțarea constructorilor și 
pentru economia de piață a Aradului. Toate aceste investiții vor merge către câteva companii care 
câștigă licitațiile, care la rândul lor plătesc taxă pe valoare adăugată și impozit pe profit către stat, 
de unde se reîntoarc la alte sectoare, plătesc impozit pe venit care se întoarce direct către 
admistrația locală, plătesc salarii către angajați iar o parte din ele se întorc în consumul din județ 
și apoi realizate aceste investiții, participă la dezvoltarea județului – care va fi mult mai atractiv din 
punct de vedere turistic, mai ales dacă vom avea o infrastructură de calitate mai ales în zonele 
frumoase în care turiștii vor să vină. 

Uitându-mă pe ordinea de zi avem în primul rând, procesul verbal al unei ședințe anterioare, 
iar la următorul punct aprobăm Raportul anual referitor la stadiul realizării măsurilor prevăzute în 
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Planul de menținere a calității aerului în județul Arad. Alte patru puncte, unul fiind pe lista 
suplimentară, reprezintă clarificări juridice cu privire la neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra unor imobile.  

Două puncte foarte importante, prin prisma investițiilor, le reprezintă aprobarea Memoriului 
tehnic și a Devizului general pentru „Modernizarea rețelei rutiere în zona de nord a Județului Arad”, 
respectiv utilizarea excedentului bugetar al anilor precedenți. Peste 100 de milioane de lei vor fi 
alocate din excedent pentru realizarea unor obiective de investiții și pentru unele proiecte finanțate 
din fonduri externe nerambursabile. Tot în domeniul investițiilor, alocăm 50.000 de lei comunei 
Șofronea din cota de 6% din impozitul pe venit, pentru drumul comunal Sânpaul-Șofronea, este o 
promisiune pe care am făcut-o colegului nostru Pero Tamas și până la urmă respectarea 
promisiunii că toate acele localități care preiau drumurile județene în patrimoniu, să intrăm în 
legalitate, vor fi ajutate cu un sprijin din partea noastră ca să poată să înceapă să le modernizeze! 

Aprobăm componența Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap Arad și a 
Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

Revin la cel mai important punct: adoptarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al Județului 
Arad, hotărâre ce ne ghidează întreaga activitate din acest an. Este un buget-record pentru 
administrația județeană, valoarea estimativă fiind de 1.126.340.000 lei, adică peste 225 de 
milioane de euro. Iar din această sumă, 818.506.000 lei, peste 72,67%, merg spre investiții. 
Aceste investiții înseamnă dezvoltare, înseamnă încurajarea mediului privat, susținerea 
economiei, pentru că sumele pe care le investim se întorc în circuitul economic. Continuăm 
proiectele deja începute, precum reabilitarea energetică de la Spitalul județean și de la Bibliotecă, 
drumurile aflate în lucru, modernizarea Complexului Muzeal, dar demarăm și proiecte noi. În 
domeniul drumurilor județene proiectul strategic îl reprezintă modernizarea a 67 km de drumuri 
din nordul județului Arad. Și bineînțeles, continuăm și proiectul privind Complexul Pediatric din 
incinta Spitalului Județean. 

În cifre și procente, pe principalele domenii, capitolul „Investiții” al bugetului Consiliului 
Județean se împarte astfel:  

- Transport – 478.389.000 lei (58,45%) 
- Sănătate – 261.601.000 lei (31,96%) 
- Învățământ – 46.876.000 lei (5,73%) 
- Cultură – 24.125.000 lei (2,95%) 
- Autorități – 4.960.000 lei (0,61%) 
- Asistență socială – 2.555.000 lei (0,31%) 
Deci, revenind la investiții, total investiții: 818.506.000 lei din bugetul de 1,1 miliarde lei. 

Încheiem, desigur, cu punctul Diverse. 
Acum, înainte de a vota ordinea de zi, aș vrea să vă propun procedura de vot astfel: să 

votăm la fiecare punct și noi și cei din online cu camerele deschise, să verificăm dacă ridică mâna. 
Verificați, domnule Horia, să aibă toată lumea camerele deschise să-i vedem când ridică mâna. 

Sunteți de acord cu procedura de vot? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu 
Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri? Împotrivă?. 

 Bun, în regulă. Atunci vă mai propun ca cele două puncte suplimentare să le introducem 
după punctul 8, înainte de punctul 9, ca apoi să facem votul secret și Diversele rămân la urmă. 

Haideți să facem un test cu ordinea de zi. Dacă sunteţi de acord cu ordinea de zi, o să o rog 
pe doamna secretar general să treacă la vot. Cine este de acord cu ordinea de zi? 32 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel 
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Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin (exprimat ulterior), Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Abțineri? Împotrivă?. 
 

 
ORDINEA DE ZI 

a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 06.02.2024, ora 11.00 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare 
a Consiliului Județean Arad din data de 25 ianuarie 2024 – inițiativa președintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2023-
31.12.2023 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității 
aerului în județul Arad – inițiativa președintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului 
nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Preparandiei nr. 2, înscris în C.F. nr. 303735-C1-
U1 Arad – inițiativa președintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului 
nr. 5 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Octavian Goga nr. 3, înscris în C.F. nr. 305619-C1-
U6 Arad – inițiativa președintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului 
nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Ghiba Birta nr. 18, înscris în C.F. nr. 303241-C1-
U2 Arad – inițiativa președintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Memoriului tehnic integrator și a Devizului general 
centralizator pentru investiția „Modernizare rețea rutieră în zona de nord a Județului Arad” – 
inițiativa președintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul  2024 – inițiativa președintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Judeþului Arad pe anul 2024 – inițiativa președintelui. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
35/25.01.2024 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2024 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2025-2027 – inițiativa președintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 
apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Tribunul Dobra nr. 7, înscris în C.F. 
nr. 306939-C1-U2 Arad – inițiativa președintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Comisiei de evaluare a persoanelor 
adulte cu handicap Arad – inițiativa președintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Colegiului Director al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – inițiativa președintelui. 

13.Diverse. 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 06.02.2024             

s-a votat cu 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri: -. Împotrivă:-. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 38/2024 privind aprobarea 
ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 06.02.2024, ora 11.00. 
 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Arad din data de 25 ianuarie 2024 – inițiativa președintelui. 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 25 ianuarie 2024. Dacă sunt intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca 
Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri ?. Împotrivă ? Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 39/2024 privind 
aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data 
de 25 ianuarie 2024. 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2023-

31.12.2023 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității 
aerului în județul Arad – inițiativa președintelui. 

 Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent 
perioadei 01.01.2023-31.12.2023 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de 
menținere a calității aerului în județul Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 32 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri ? Împotrivă ? Mulțumesc. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 40/2024 privind 
aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2023-31.12.2023 cu privire la stadiul realizării 
măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității aerului în județul Arad. 
 

Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 

2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Preparandiei nr. 2, înscris în C.F. nr. 303735-C1-U1 
Arad – inițiativa președintelui.  

Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Preparandiei nr. 2, înscris în 
C.F. nr. 303735-C1-U1 Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? Domnul Remețan, 
nu vă vedem, deschideți camera. 
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Dl Remețan Florin: Mă auziți? Nu prea am semnal. La punctul unu nu votez pentru că nu am 
fost prezent, dar la celelalte puncte sunt pentru...și pentru ordinea de zi. Tot mă mișc să am 
semnal, dar...nu am semnal bun! 

Dl Cionca Iustin: Bun, atunci la final vă sunăm pe dumneavoastră si ne spuneți votul la toate. 
Alte intervenții? Cine este pentru? 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri ? Împotrivă ? Mulțumesc.  

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 41/2024 
privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din 
municipiul Arad, str. Preparandiei nr. 2, înscris în C.F. nr. 303735-C1-U1 Arad. 
 

Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 

5 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Octavian Goga nr. 3, înscris în C.F. nr. 305619-C1-U6 
Arad – inițiativa președintelui 

Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra apartamentului nr. 5 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Octavian Goga nr. 3, înscris 
în C.F. nr. 305619-C1-U6 Arad – inițiativa președintelui. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 32 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri ? Împotrivă ? Mulțumesc. 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 42/2024 privind 
neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 5 situat în imobilul din municipiul 
Arad, str. Octavian Goga nr. 3, înscris în C.F. nr. 305619-C1-U6 Arad. 

 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 

3 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Ghiba Birta nr. 18, înscris în C.F. nr. 303241-C1-U2 
Arad – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 
apartamentului nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Ghiba Birta nr. 18, înscris în C.F. 
nr. 303241-C1-U2 Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 32 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri ? Împotrivă ? 
Mulțumesc. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 43/2024 
privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 3 situat în imobilul din 
municipiul Arad, str. Ghiba Birta nr. 18, înscris în C.F. nr. 303241-C1-U2 Arad. 
 
 

Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Memoriului tehnic integrator și a Devizului general 

centralizator pentru investiția „Modernizare rețea rutieră în zona de nord a Județului Arad” – 
inițiativa președintelui.  

Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcții pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri ? Împotrivă ? Mulțumesc, Doamne ajută! Domnul Ciubotaru, du-te dă 
drumul la contract! 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 44/2024 privind 
aprobarea Memoriului tehnic integrator și a Devizului general centralizator pentru investiția 
„Modernizare rețea rutieră în zona de nord a Județului Arad”. 

 
 

Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 

pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul  2024 – inițiativa președintelui.  
Dl Cionca Iustin: Punctul 7, unde vom avea și un amendament. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul  2024. Dați-mi voie să vă prezint amendamentul :  vă propun 
aprobarea alocării sumei de 155 mii lei pentru următoarele:  

- 36 mii lei se alocă Centrului Cultural Județean Arad în vederea demarării procedurilor de 
atribuire a serviciilor de consultanță urmare Hotărârilor Consiliului Județean Arad nr. 
24/25.01.2024 privind aprobarea participării Centrului Cultural Județean Arad la proiectul 
“Sculpture, painting and museum: cretion and exhibition”/“Sculptură, pictură și muzeu: creație și 
expoziție în cadrul Programului INTERREG VI – A România – Ungaria 2021 - 2027” și nr. 
25/25.01.2024 privind aprobarea Devizului general – faza SF pentru obiectivul de investiții 
“Construire Poartă Monumentală la Parcul Dendrologic și de Sculptură Căsoaia, comuna Târnova, 
județul Arad” și a Notei de fundamentare a Centrului Cultural Județean Arad nr. 2.950/06.02.2024   

- 119 mii lei se alocă pentru achiziționarea unui Generator electric 30KW/37KVA necesar la 
clădirea din str. Eftimie Murgu nr. 3-5 dată în administrare Inspectoratului pentru Situații de 
Urgență “Vasile Goldiș” al Județului Arad, conform Notei de fundamentare nr. 2.951/06.02.2024. 

Dacă sunt intervenții pe amendament?  
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da, eu. Generatorul de la I.S.U. costă de două ori mai mult decât 

un generator care este pe același tabel, la Centrul Militar... posibil să fie o greșeală? 
Dl Cionca Iustin: Cineva de la I.S.U. este conectat? Domnul Gârbău? Cine a făcut nota de 

fundamentare? Stați puțin... În mod normal asta se discută în Comisii. Dar dacă nu este conectat, 
haideți să ne vedem la mine în birou și să vă clarifice cineva de la I.S.U. despre ce este vorba. 
Domnul Anghel, de acord? 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. În regulă. 
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Dna Stan Simona: Nu particip la punctul 8... 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin... doamna secretar general stie cine nu patricipă la punctele 7, 

8... o să avem grijă să nu fiți incompatibili, dar acum suntem la amendamentul de la punctul 7. Să 
facem dezbaterea întâi. Mai sunt alte intervenții pe amendament? Dacă nu sunt intervenții pe 
amendament, sunt intervenții pe proiect? Dacă nu sunt, haideți să trecem la vot. Cine este pentru 
amendament? Vă rog să țineți mâna mai mult timp sus, să apucăm să numărăm. 22 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Dinga Stefania-Patricia, 
Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri? 5 abțineri (Anghel 
Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina, Țole Daniel-Ioan). Împotrivă? 
Mulțumesc.  

Dna Lupu Silvana: Deci, aici la punctul 7, nu a participat la vot: domnul Blaga, domnul Borha, 
doamna Ciorogar, doamna Crișan și doamna Dihel. 

Dl Cionca Iustin: Mai este cineva care știe că nu poate participa? Nu? În regulă. Acum, cine 
este pentru punctul 7, cu amendamentul inclus? 22 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Dinga Stefania-Patricia, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri? 5 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza 
Gheorghe, Pop Ioana-Alina, Țole Daniel-Ioan). Împotrivă? Mulțumesc. Acum vom trece la punctul 
8. 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 45/2024 privind 
aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul  2024. 

 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului 

Arad pe anul 2024 – inițiativa președintelui.  
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2024. Aici avem mai multe amendamente. O să vă rog doamna 
secretar general să spuneți cine nu votează aici, ca să știe să nu greșească. 

Dna Lupu Silvana: Aici, la punctul 8 – bugetul, nu votează domnul Blaga, domnul Borha, 
doamna Ciorogar, doamna Crișan, doamna Dihel, domnul Moț, doamna Stan și domnul Tripon. 

Dl Cionca Iustin: Acum, să începem cu amendamentele. Amendamentul domnului Budău. 
Domnul Budău, vă rog. 

Dl Budău Ruben: Bună ziua stimați colegi, domnule președinte, așa cum sunt convins că ați 
luat la cunoștiință despre amendamentul prin care solicit remedierea drumului județean 793 între 
Beliu, Hășmaș și Cărand în vederea consolidării infrastructurii rutiere. Acest proiect are în vedere 
remedierea infrastructurii rutiere având în vederea importanța asigurării accesului facil la educație, 
locuri de muncă și activițăți economice pentru comunitatea locală. Le prezint pe toate trei și ...? 

Dl Cionca Iustin: Nu. Pe rand, pentru că le și votăm. Bun! Domnul director de la Direcția 
Tehnică, domnul Ciubotaru, haideți la microfon. Am o sugestie, pe viitor – haideți să discutăm 
aspectele astea în comisii cu aparatul tehnic si să lucrăm împreună, ca să ne și armonizăm puțin 
pentru că altfel va fi destul de greu de implementat un amendament. Vă ascult, domnule director! 

Dl Ciubotaru Răzvan: Bună ziua! Suma solicitată de dumneavoatră este deja cuprinsă în 
bugetul întreținerii drumurilor asfaltate pe sector Sebiș. Acel drum pe care dumneavoastră l-ați 
menționat face parte din sectorul Sebiș. Știți, probabil, că avem drumurile județene împărțite în 5 
sectoare și lucrările de întreținere se fac pe toate aceste 5 sectoare, iar drumul specificat de 
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dumneavoastră face parte din unul din aceste 5 sectoare pentru care este prevăzut un buget de 
3.037.000 lei. 

Dl Budău Ruben: Am certitudinea că se vor face în timp util anul acesta? 
Dl Ciubotaru Răzvan: Da, de îndată ce condițiile meteo vor fi favorabile se va trece la 

intervenții. Chiar în momentul de față pe drumul Mișca-Cărand se execută lucrări de reparare a 
gropilor cu mixtură stocabilă la rece. 

Dl Cionca Iustin: Bun, acum...ca și procedură, vă mențineți amendamentul? 
Dl Budău Ruben: Domnule președinte, dacă ziceți că este inclusă acolo...nu mi-am dat 

seama și așa cum spuneți dumneavoastră, pe viitor să avem o altă abordare – sunt perfect de 
acord...îmi cer scuze, nu m-am gandit la lucrul acesta. Sunt nevoit să mi-l retrag pentru că nu cred 
că are rost să rămână. 

Dl Cionca Iustin: Deci, ca să știe toată lumea și reprezentanții presei...noi avem licitații 
multianule și în fiecare an alocăm niște bani în funcție de nevoi. Există o listă de priorități care 
este la executivul Consiliului Județean Arad și bineînțeles, că și ordinea o dictează tot dânșii – în 
functie de anumiți parametrii. Astfel, orice problemă aveți vă rog să vă adresați domnului director 
Ciubotaru sau Cîrlugea ca să vă răspundă la întrebările astea, iar termenele depind și de firmă și 
de ordinea pe care funcționarii noștrii o stabilesc. Trecem la următorul amendament, domnule 
Budău! 

Dl Budău Ruben: Următorul amendament pe care l-am depus se referă la protejarea 
mediului înconjurător și amenajarea parcărilor aparținătoare drumurilor județene, prin care solicit 
o sumă de 450.000 lei din bugetul pentru anul 2024, astfel încât să amenajăm parcările de pe 
drumurile județene precum și dotarea acestora cu banalele coșuri de gunoaie, care știm cu toții 
că lipsesc. 

Dl Cionca Iustin: Domnule director, vă rog să răspundeți la acest amendament! 
Dl Ciubotaru Răzvan: Da. Tot așa, în cadrul contractului de estetică rutieră noi avem 

prevăzute sume pentru igienizarea acestor parcări, o să analizăm posibilitatea montării acestor 
coșuri de gunoi. Problema este că ele sunt vandalizate și distruse de anumiți cetățeni, dar noi face 
periodic aceste lucrări. La estetică rutieră avem prinsă în buget suma de 1.600.000 lei care 
cuprinde mai multe operațiuni. 

Dl Cionca Iustin: Întrebarea este dacă aveți coșuri de gunoi? 
Dl Ciubotaru Răzvan: Nu avem prevăzute expres, dar o să analizăm posibilitatea montării 

acestora. 
Dl Cionca Iustin: Bun, dar dacă votăm acum acest amendament, vă ajută cu ceva? 
Dl Ciubotaru Răzvan: Nu neapărat, pentru că avem deja prinsă în buget suma de 1.600.000 

lei. 
Dl Cionca Iustin: Deci nu ați avea nevoie de suma de 450.000, cum zice domnul Budău? 

Domnule Budău? 
Dl Ciubotaru Răzvan: Nu. 
Dl Budău Ruben: Eu îmi mențin amendamentul. Lucrurile pe care le propun aici sunt clare. 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Atunci trecem la vot pentru amendamentul propus, cu 

mențiunea că executivul nostru nu este de acord cu amendamentul propus și v-a explicat domnul 
director general de ce anume. Cine este pentru amendament?  7 voturi pentru (Anghel Răzvan-
Paul, Budău Ruben, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Orza Gheorghe,Pop Ioana-Alina și Țole 
Daniel-Ioan). Abțineri? 1 abținere (Remețan Florin).  Împotrivă? 16 voturi împotrivă (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Dinga Stefania-Patricia, Naghi Alina-Georgeta, Onescu 
Irina,  Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria).  

Bine, trecem la următorul amendament. Vă rog, domnule Budău! 
Dl Budău Ruben: Amendamentul referitor la proiectul de buget prin care propun un studiu 

de oportunitate privind investițiile în perdele forestiere de protecție sau suprafețe noi împădurite, 
respectiv o alocare de 200.000. Consider că această realocare este justificată în contextul 
protejării mediului și dezvoltării durabile, mai ales că în Stategia județului Arad pentru anii 2021-
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2027 am prevăzut proiecte importante pe această temă, motiv pentru care am exemplificat în 
amendament o listă a acestora. În momentul de față, prin Ministerul Mediului sunt bani puși la 
dispoziție, din câte îmi amintesc vreo 500 milioane de euro, care trebuie să se consume până în 
2026. Consiliul Județean Arad are această oportunitate, doar trebuie să scriem proiectele și să le 
depunem, tocmai de aceasta am scris acest amendament. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Nu știu domnule Ciuboraru, dacă aveți aceste amendamente, dar dânsul 
are un tabel aici atașat, unde cere la Hălmagiu plantare arbori... 

Dl Budău Ruben: Aș rectifica domnule președinte! Eu am făcut un extras din Stategia de 
dezvoltare a județului Arad pe care a scris-o recent Consiliul Județean Arad... 

Dl Cionca Iustin: Deci, nu mai este aceasta de aici? Ok. Domnule director? 
Dl Ciubotaru Răzvan: Din păcate, limita noastră de proprietate pe culoarul drumurilor 

județene este între 12-14 m. În cadrul unor proiecte pe fonduri europene am fost nevoiți să plantăm 
acele plantații de soc, pe care probabil le-ați văzut între Arad-Șiria sau Sâmpentru German. Avem 
probleme foarte mari cu aceste plantații, datorită faptului că aceste drumuri județene se află în 
proximitatea terenurilor agricole iar cei care exploatează aceste terenuri fac diferite tratamente cu 
diverse soluții, fapt care duce implicit la afectarea puieților. Ca să se facă aceste perdele 
forestiere, ar trebuie să expropriem suprafețe destul de mari de teren pentru a se putea face 
conform normativelor. 

Deci, nu că nu se pot face, însă trebuie analizat ce costuri implică, dacă sunt necesare și ce 
beneficii reale aduc. 

Dl Budău Ruben: Amendamentul exact despre asta este.  
Dl Ciubotaru Răzvan: Dar problema majoră este că nu avem terenul necesar, nu îl deținem 

azi, terenul necesar pentru a fi amplasate... 
Dl Cionca Iustin: Adică, domnul Budău, dacă am vrea să punem bani pentru un studiu de 

oportunitate, cum cereți dumneavoastră, prima dată ar trebui să devenim proprietari pe aceste 
terenuri. În concluzie ar fi trebuit să veniți cu o propunere privind exproprierea acestor terenuri, să 
facem carte funciară pe acestea, dezmembrare și unificare cu drumurile noastre și abia apoi, pe 
un teritoriu clar delimitat să facem acest studiu de oportunitate, pentru că eu nu pot să contractez 
cu cineva un studiu de oportunitate fără să dovedesc proprietatea terenurilor pe care vreau să fac 
aceste investiții. 

Dl Budău Ruben: Eu am înțeles varianta dumneavoastră, însă eu o am pe a mea. 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră o aveți pe a dumneavoastră...numai că eu trebuie să ascult 

de experții mei de la Consiliul Județean Arad. Dacă ei îmi spun că nu este legal, eu nu pot să vă 
îndemn să votați ceva nelegal, pentru că oricum vine secretarul general și nu vă vizează 
hotărârea. Adică, noi discutăm acuma despre faptul că dacă faceți niște amendamente să fie pe 
lege, dar să fie și practice, adică să le putem pune în practică – că dacă dăm hotărâre, executivul 
trebuie să o pună în practică. În consecință, eu nu pot să susțin un alt punct de vedere decât cel 
dat de experți. Dacă vreți să interveniți din sală și aveți alte păreri, aveți dreptul să vorbiți, înainte 
de a trece la vot. Dacă nu, cine este de acord cu amendamentul domnului Ruben Budău? 1 vot 
pentru (Budău Ruben). Împotrivă? 21 voturi împotrivă (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri? 2 abțineri (Lucaci Cornel-Ștefan și Remețan Florin).  

Mai avem un amendament din partea grupului USR. Îl mențineți, da, domnul Anghel? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Prin aplicația respectivă (propusă prin amendament) noi 

încercăm să accelerăm digitalizarea în Consiliul Județean Arad. Aceasta seamănă cu aplicația de 
la municipiul Arad – myarad.primăriaarad.ro, doar că este mult mai complexă și mai frumoasă, și 
acoperă tot ce nu e Municipiu, adică 68 comune și 9 orașe. Bineînțeles, când cineva fotografiază 
sau raportează o problemă din unitațile administrativ-teritoriale respective, Consiliul Județean 
Arad doar trimite la primăria respectivă, nu trebuie să se ocupe de problemă. Astfel, practic, poți 
folosi cetățenii să-ți raporteze o problemă, nu trebuie să mai trimiți oameni din Consiliu. 
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Dl Cionca Iustin: Mulțumim frumos. Domnul Ando, vă rog vă spuneți punctul de vedere. 
Dl Ando Andrei: Bună ziua. Mulțumesc. Noi am început deja să dezvoltăm o astfel de 

aplicație. Nu este întocmai ce spune domnul Anghel. Ca să facem ce spune domnul Anghel, am 
luat legătura cu colegii din Primărie și am aflat că proiectul lor a costat 3,6 milioane lei, iar 
amendamentul acesta susține alocarea a 800.000 lei. Totodată, am luat legătura cu Agenția de 
Dezvoltare Regională care va avea o componentă de finanțare din fonduri europene, subliniem 
că proiectul Primăriei a fost în proporție de 98% finanțat din fonduri europene, în consecință opinia 
noastră este că ar fi bine asteptăm această finanțare pe fonduri europene și să implementăm în 
acel moment acest proiect, pe care eu îl consider necesar pentru Consiliul Județean Arad. 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Nu consider că suma este mare. Avem în buget foarte multe 
proiecte de valori asemănătoare și care nu fac mare lucru.  

Dl Ando Andrei: Îmi cer scuze, eu nu am zis că suma este mare, suma e 
mică...dumeavoastră propuneți 800.000 lei... 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Propun 800.000 lei pentru 3 ani... se poate reduce la jumătate... 
Dl Ando Andrei: Dar Primăria a facut cu 3,6 milioane... 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Dar probabil tot portalul, vă referiți. 
Dl Ando Andrei: Aplicația aceasta de care vorbim, oricum dacă facem un astfel de proiect va 

trebui să avem o bază foarte puternică de stocare, de asta cred eu și vă solicit să așteptați să 
avem finanțare europeană pentru el.  

Dl Anghel Răzvan-Paul: Menționez că în prețul acela pe care l-am solicitat în amendament 
intră și stocarea. 

Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Anghel, nu e vorba de cuantum. Domnul Ando spune că este 
chiar puțin față de ce se cere pe piață, nu despre bani este vorba. 

Dl Ando Andrei: Noi am dat un preț real. 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles, doar că dânsul spune acum că pe Regiunea de Vest există 

intenția de a face pe partea de vest această aplicație pentru consiliile județene, să intrăm toți în 
rețea și dânsul spune să nu punem bani din banii arădenilor, ci să așteptăm finanțarea europeană. 
Vă mențineți punctul de vedere? Susțineți amendamentul? 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da, mulțumesc. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Știți că eu întodeauna am încurajat această politică de atragere a 

fondurilor europene și să folosim banii noștrii acolo unde nu există alternativă de a aduce fonduri. 
 În consecință, cu regret, nu pot să susțin acest amendament, însă aveți posibilitatea să 

convingeți colegii. Cine este pentru? 7 voturi pentru (Anghel Răzvan-Paul, Budău Ruben, Luca 
Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina, Remețan Florin și Țole Daniel-Ioan). Abțineri? 1 
abținere (Lucaci  Cornel-Ștefan).  Împotrivă? 16 voturi împotrivă (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Dinga Stefania-Patricia, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina,  Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). 

La ultimul amendament o să o rog pe doamna Ribovici să îl citească pentru sunt mai multe 
chestii și să dea explicațiile dacă e cazul. 

Dna Gheorghina Ribovici: Voi susține următorul amendament al domnului președinte, ca 
urmare a apariției unor modificări față de bugetul pus la transparență la data de 15 ianuarie. 
Amendamentul are 8 puncte, l-ați primis astăzi  până la ora 10, tocmai și astăzi am primit adrese 
care au influențat acest amendament.  

La punctul numărul 1, ca urmare a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 37/25.01.2024 
privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale din județul Arad a sumelor defalcate pe taxa 
pe valoare adăugată destinate finanțării cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pe 
anul 2024 și a sumelor estimate pe anii 2025 – 2027 se diminuează cu 5.300 mii lei sumele 
propuse inițial de aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad pentru lucrările de 
întreținere și reparații ale drumurilor județene. 

La punctul numărul 2 și numărul 3 menționez faptul că se conține amendamentul domnului 
președinte de la punctul numărul 7, pentru că excedentul se introduce în buget.  
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La punctul numărul 4 al acestui amendament se diminuează bugetul initial cu suma de 1.253 
mii lei, sume pentru acordarea drepturilor persoanelor cu dizabilități conform Legii nr. 448/2006 
urmare Notei de fundamentare a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad nr. 2.949/06.02.2024 și a Anexei cu sumele aferente bugetului pe anul 2024 pentru 
finanțarea drepturilor acordate persoanelor cu dizabilități comunicată de către Ministerul Muncii și 
Solidarității Sociale. Noi am fundamentat bugetul pe baza plăților efectuate la data de 31 
decembrie și acum am primit suma certă, deocamdată. 

La punctul numărul 5, din suma de 20.000 mii lei propusă pentru implementarea proiectului 
Modernizare DJ 709 km 0+800…30+700 Arad - Pâncota si Reabilitare DJ 792C km 
0+000…21+000 si 26+000…36+300 Buteni – Pâncota, 15.000 mii lei se reîncadrează pe alți 
indicatori de venituri și cheltuieli conform Comunicării Ministerului Finanțelor privind modificarea 
clasificației bugetare în vederea stabilirii unui cadru financiar general pentru gestionarea fondurilor 
nerambursabile aferente perioadei de programare 2021 – 2027. 

La punctul numărul 6, asemenea, din suma de 10.237 mii lei propusă pentru implementarea 
proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților de 
învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Județul Arad” finanțat prin PNRR, 534 mii lei 
se reîncadrează pe indicatori de venituri și cheltuieli conform surselor de finanțare menționate la 
art. 3 din Contractul de finanțare nr. 187DOT/2023. 

La punctul numărul 8, sumele propuse pentru implementarea Programului pentru şcoli al 
României, în perioada ianuarie-iunie a anului şcolar 2023-2024 se reîncadrează la alt capitul 
bugetar, urmare precizărilor comunicate de către Ministerul Finanțelor cu privire la întocmirea 
bugetelor pe anul 2024. Fac mențiunea că aceste puncte – 4, 5, 6 și 7, cu aceste modificări, au 
apărut ulterior punerii la transparență a bugetului. 

Un ultim punct al acestui amendament, ca urmare adresei Administrației Județene a 
Finanțelor Publice Arad nr. 602/19.01.2024 înregistrată la Consiliul Județean Arad sub nr. 
1.998/23.01.2024 prin care s-a comunicat repartizarea pe trimestre a sumelor defalcate din TVA 
alocate de la bugetul de stat Județului Arad pe anul 2024, se impune modificarea structurii 
Anexelor 1, 2, 3 și 8 la proiectul de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Județului Arad pe anul 2024 prin evidențierea pe trimestre a sumelor anuale afișate 
la transparență și propuse spre aprobare, în vederea respectării prevederilor art. 50 alin. (2) lit. b 
din Legea nr. 273/2006 privind finanțele publice locale cu modificările și completările ulterioare. 
Deci, aceste anexe – 1, 2, 3 și 8 puse la transparență și comunicate către dumneavoastră pentru 
votare nu sunt repartizate pe trimestre. Prin această modificare, noi trebuie să cumunicăm bugetul 
la Finanțe pe trimestre, azi e a 15-a zi…nu se modifică alte sume. Dacă sunt întrebări? 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt alte întrebări sau ceva vă este neclar din ce s-a prezentat aici? 
Dacă nu sunt intervenții pe amendament, o să vă propun să trecem la vot pentru amendament. 
Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri? 2 abțineri (Anghel Răzvan-Paul și Remețan Florin). Împotrivă? -. 

Acum, cine este pentru întreg proiectul de hotărăre cu amendamentul inclus? 22 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița,  Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri? 2 
abțineri (Anghel Răzvan-Paul și Remețan Florin). Împotrivă? -. Mulțumesc. 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 46/2024 privind 
adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe anul 2024. 
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Punctul 9 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 

35/25.01.2024 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2024 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2025-2027 – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Trecem la punctele introduse suplimentar. Punctul unu suplimentar - proiect 
de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 35/25.01.2024 
privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2024 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2025-2027. Domnul Budău, înțeleg că aveți și aici un amendament? 

 Dl Budău Ruben: Da, am depus și pe această temă. Este de fapt același amendament pe 
care l-am depus și în ședința din ianuarie referitor la repartizarea către comunele Craiva, Dezna 
și Șiștarovăț. 

Dl Cionca Iustin: S-a schimbat ceva? 
Dl Budău Ruben: Nu, nu a intervenit nimic, însă cred că toți cetățenii județului Arad merită 

să fie tratați la fel. 
Dl Cionca Iustin: Evident, domnule Budău. Însă dacă veniți în fiecare ședință cu același 

amendament, nu cred că este colegial față de noi. Am respins acest amendament data trecută,  
v-am dat și explicațiile dar dacă doriți o dezbatere o facem din nou. Ba mai mult, am făcut eu un 
amendament pentru Șiștarovăț, dar văd că vă mențineți din nou amendamentul, însă v-am rugat 
frumos să vină primarii să discutăm proiectele și vă spun și motivele. Nu neapărat să mă convingă 
pe mine, că până la urmă la voi e alegerea, la voi la domnii consilieri, însă nu mai vreau să se 
întâmple ca anul trecut cand au cerut bani pentru niște obiective și apoi tot anul au tot schimbat 
pe alte obiective, că n-au reușit să-și ducă la capăt obiectivele. De aceea le-am spus anul acesta, 
haideți să discutăm la Consiliul Județean Arad ce proiecte au, ce vor să facă, ce proiecte vor să 
fie cofinanțate din această cotă de 6% aflată la dispoziția Ministerului Finanțelor, pentru ca să nu 
ne mai dați de lucru mai târziu și v-am spus că noi cofinanțăm acele proiecte cu finanțare 
europeană unde noi punem 2% reușim să aducem 98% din fonduri. Nu înțeleg ce este așa mare 
efort să facă acești doi primari să vină până aici să discutăm. Ar fi o lipsă de respect la adresa 
celorlalți primari care au venit să-și susțină proiectele. Nu înțeleg de ce vă pun pe dumneavoastră 
să faceți aceste amendamente? Asta nu înțeleg. 

Dl Budău Ruben: Nu m-au pus ei, domnule președinte, este strict inițiativa mea. 
Dl Cionca Iustin: Bine, am înțeles. Deci, domnul Budău repetă același amendament pe care 

l-ați respins, dumneavoastră votați cum doriți. Cine este pentru acest amendament? 8 voturi 
pentru (Anghel Răzvan-Paul, Budău Ruben, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Lucaci Cornel, Moț 
Petru, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan). Abțineri? 1 abținere (Remețan Florin).  Împotrivă? 23 
voturi împotrivă (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte,  Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin,  Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 

Bun, în regulă, domnule Budău. Eu zic să mai încercați o dată poate mai pierdeți și din 
aceste voturi.  

Dl Budău Ruben: De câte ori vor mai fi sume, eu voi...datoria mea ca și consilier județean 
este să...(neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Datoria dumneavoastră ca și consilier județean este să le spuneți acestor 
primari să lupte pentru proiecte, așa cum luptăm și noi de fiecare dată când mergem la București 
la miniștrii dumneavoastră să ne susținem proiectele. Și să știți că aproape de fiecare dată, cu 
excepția domnului Grindeanu, am venit cum am mers – fără ajutor și n-am venit să mă plâng la 
voi și să acuz că vă fac dosare penale. Chiar mi se pare că prea jos coborâm cu discursul politic. 
Banii sunt insufiecienți, dar niciodată nu vom putea să-i ajutăm pe toți. Primarul de la Dezna e un 
răsfățat, am înțeles... i-am făcut două drumuri județene noi, a mai primit două proiecte pe Anghel 
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Saligny... am înțeles, nu vrea să vină, deși anul trecut a făcut-o că a primit bani, da? Dar pe domnul 
primar de la Craiva chiar nu-l înțeleg. Chiar m-ar convinge să-l ajut pe proiectele pe care le are, 
că n-a fost așa fericit ca cel de la Dezna. Dar nici nu putem acum să dăm banii așa că au trimis o 
scrisoare, să vină aici să discutăm și sigur că îl ajutăm. Uite, spune-i domnului primar de la Craiva 
că merg eu la el dacă îi este atât de greu să vină el până la Arad. Chiar merită Craiva s-o ajutăm, 
dar dacă nu vine. Anul viitor n-o să mai vină nici un primar, că dacă se poate da și așa... e o 
chestiune de dialog și de respect, nu e vorba de altceva. În fine... 

Trecem la vot pe întreg proiectul. Cine este pentru? 32 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri? -. Împotrivă? -. 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 47/2024 
pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 35/25.01.2024 privind 
repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2024 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2025-2027. 

 
 

Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 

2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Tribunul Dobra nr. 7, înscris în C.F. nr. 306939-C1-U2 
Arad – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemțiune asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Tribunul Dobra 
nr. 7, înscris în C.F. nr. 306939-C1-U2 Arad. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt cine este pentru? 
32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel 
- vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci  Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri?-. Împotrivă?-. 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 48/2024 privind 
neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul 
Arad, str. Tribunul Dobra nr. 7, înscris în C.F. nr. 306939-C1-U2 Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Doamna secretar, am promis domnului Remețan că îi luăm votul și apoi 

vă rog să prezentați procedura pentru votare. 
Dna Silvana Lupu: Ne auziți domnul Remețan? Domnul Remețan? Mai încercăm. 

Avem două hotărâri care se adoptă cu vot secret. Vor fi două buletine de vot, nu este competiție 
pe niciunul dintre cele două buletine de vot. Veți vota punând ștampila în chenarul cu „DA” sau 
„NU” pentru fiecare dintre numele înscrise pe cele două buletine. 
 Dl Remețan Florin: Alo, mă auziți? 
 Dna Silvana Lupu: Da vă auzim. Cum votați, vă pot lua votul? 
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Dl Remețan Florin: Da, deci la punctul 1 nu particip, la punctul 8 mă abțin, votez pentru la 
amendamentul lui Răzvan Anghel și restul sunt pentru. 

Dna Silvana Lupu: Pentru amendamentele domnului Budău cum votați? 
Dl Remețan Florin: Mă abțin, nu le-am auzit...(neinteligibil). 
Dna Silvana Lupu: Și amendamentul de la punctul 1 suplimentar al domnului Budău? 
Dl Remețan Florin: Mă abțin. 
Dna Silvana Lupu: Bine, mulțumesc. 
 

 
 

Începe votarea. Votul este secret și se desfășoară în ordine alfabetică. 
 
Dna Lupu Silvana: Domnul preşedinte! Domnul Anghel! Domnul Blaga! Domnul Borha! 

Domnul Bozga! Domnul Botizan! Domnul Bulbuc! Domnul Bőlőni! Domnul Cadar! Doamna 
Ciorogar! Doamna Crișan! Domnul Luca! Domnul Lucaci! Doamna Naghi! Domnul Pero! Doamna 
Popa! Doamna Stan! Domnul Talpeș! Domnul Tripon! Domnul Țole!  

Comisia pentru numărarea voturilor, vă rog! 
 

Comisia de numărare a voturilor, începe procedura de numărare și întocmește după 
finalizare, procesele-verbale de constatare a rezultatului votului secret.  

 
Dna Lupu Silvana: La Comisia de evaluare a persoanelor adulte cu handicap Arad au fost 

20 de voturi „pentru” acordate fiecărui membru propus, mai puțin doamna Dunca Violeta și domnul 
Popa Florin, care au fiecare câte un vot împotrivă. 

La componența Colegiului Director al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad am avut 2 voturi nule la doamna Lupaș, 1 vot împotrivă la domnul Macavei, 1 vot 
împotrivă la doamna Banciu, 1 vot împotrivă la doamna Cristina Oprean. În rest, totul a fost cu 20 
de voturi pentru. Mulțumesc. 

 
 

Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Comisiei de evaluare a persoanelor 

adulte cu handicap Arad – inițiativa președintelui. – VOT SECRET. 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Comisiei de evaluare a 

persoanelor adulte cu handicap Arad. 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 49/2024 privind 
aprobarea componenței Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap Arad. 

 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Colegiului Director al Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – inițiativa președintelui. – VOT SECRET. 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Colegiului Director al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 50/2024 
privind aprobarea componenței Colegiului Director al Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Arad. 
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Diverse 
Dl Cionca Iustin: La „Diverse” cine doreşte să se înscrie? Dacă nu dorește nimeni, vă 

mulțumesc pentru vot, vă mulțumesc pentru sprijin și ... executivul la muncă, căci acum avem front 
deschis. Succes tuturor și o zi frumoasă! La revedere! 
 

     Preşedinte,                                        Secretar General al Judeţului,  
    Iustin Cionca                            Silvana Lupu 
 
 
 
                                                   Întocmit, 
                    Nicoleta Cure  


